
 

 

Beantwoording technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-20-267300 

Zaaknummer Z-19-083017 

Naam raadslid T. Beerepoot 

Fractie VVD 

Onderwerp Raadsvragen VVD meicirculaire 

Datum waarop de vraag is gesteld 15 juni 2020 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Heeft u de meicirculaire al ontvangen? 

antwoord  Ja 

2. Zo ja; wanneer kunnen de raadsleden deze verwachten? 

Antwoord Een informatienota over de uitwerking van de meicirculaire voor gemeente Medemblik 

ontvangt u voor de volgende raadsvergadering. 

3. Zo neen; wanneer verwacht u deze? 

Antwoord nvt 

4. Met betrekking tot het Zeehoek-dossier wil ik graag van u weten of de provincie 

inmiddels reeds een uitspraak over de Westrand-locatie gedaan heeft? 

antwoord Via de actieve informatie voor de commissie van 18 juni stelden wij u reeds op de 

hoogte van de actuele stand van zaken. Wij gaven het volgende aan. 

 

Op 27 mei is de inpassingsstudie en de onderbouwing van de locatie VOK Koomenweg 

aan de orde geweest in de provinciale Adviescommissie Ruimtelijke Ontwikkeling (ARO). 

De commissie is in algemene zin positief over deze ontwikkeling. Door de combinatie 

met de sportvoorzieningen, de waterzuiveringsinstallatie en de natuurontwikkeling 

vindt de ARO de nu voorgestelde locatie van het zwembad aanvaardbaar. Toch geeft de 

ARO ons wel enkele aandachtspunten en verbeterpunten mee: 

• De landschappelijke impact in de afweging tussen de alternatieve locaties voor 



 

 

het zwembad ontbreekt nog. 

• De ARO vraagt om meer groen aan de zijde van de Vok Koomenweg, zodat de 

zwembadlocatie beter aansluit op het groene karakter van de entree van het dorp en 

het park, en het parkeren meer aan het zicht wordt onttrokken.  

• De ARO adviseert om het zicht op en de kwaliteit van de historisch belangrijke 

waterloop Narre Vliet te behouden en waar nodig te versterken. Het toevoegen van een 

ecologische oever aan de zijde van het zwembad wordt door de commissie 

gewaardeerd, maar deze moet wat betreft verloop wel recht doen aan het historische 

karakter. Ook de vormgeving van zwembad en fietspad zijn hierbij een heroverweging 

waard. 

 

Als deze aanpassingen verwerkt zijn, wordt opnieuw beoordeeld of het aangepaste plan 

nog een keer ter – -gehele of gedeeltelijke- behandeling aan de ARO moet worden 

voorgelegd. 

 

 


